
                                                                                                                                                                                      
Nr.1232/29.03.2018 

Proces-verbal de ședință 

 

Încheiat azi 29.03.2018, orele 14°°, cu ocazia ședinței publice ordinare pe 
luna martie 2018, conform convocatorului nr.1091/22.03.2018. 

La ședință sunt prezenți 8 consilieri locali din totalul de 9 consilieri locali, 
dl.Popa Dumitru - consilier sătesc, Dl.Popescu Ionel – administrator S.C. 

Prestări Servicii S.R.L., dl.administrator și dl.Ciocan Longin. 
Dna.secretară dă citire procesului-verbal al ședinței anterioare pentru a da 

posibilitate consilierilor locali să conteste conținutul acestuia și să ceară 
menționarea exactă a opiniilor exprimate în ședința anterioară. Nu au fost 
exprimate contestații fapt pentru care d-na secretară solicită supunerea la vot. 
Procesul-verbal se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Dl.președinte prezintă ordinea de zi : 
1. Proiect de hotărâre cu privire la încetarea de drept a mandatului 

consilierului local Preduț Liviu; 
2. Proiect de hotărâre cu privire la validarea mandatului de consilier local al 

doamnei Stroe Livia Maria Loredana; 
3. Proiect de hotărâre cu privire la modificarea HCL nr.6/22.06.2016 privind 

stabilirea comisiilor de specialitate ale Consiliului Local Cungrea; 
4. Proiect de hotărâre cu privire la modificarea și completarea Hotărârii 

Consiliului Local Cungrea nr.56/30.10.2017; 
5. Proiect de hotărâre cu privire la majorarea capitalului social al 

S.C.PRESTĂRI SERVICII CUNGREA S.R.L. 
Ordinea de zi este aprobată, toți consilierii prezenți fiind de acord. 
Se dă citire referatelor de specialitate pentru proiectele de hotărâre. 
Dl.Primar. 
-În legătură cu primul proiect de hotărâre e decizia d-lui consilier să își 

înceteze mandatul prin demisie. În continuare am primit validarea consilierului 
din partea partidului PUNR. Completarea comisiei de specialitate este o 
chestiune tehnică. Capitalul societății se majorează cu 100 lei. Taxa pentru 
eliberarea atestatului de producător se majorează deoarece prețul acestuia a 
crescut și depășește taxa stabilită de noi. 

-Înainte de alte discuții să supunem la vot proiectele. 
Dna.Dicu: 
-Mă bucur pentru dna. Stroe. Sunt de acord cu celelalte proiecte. 
Se votează în unanimitate proiecte de hotărâre. 
Dna. Stroe depune jurământul. 
Discuții: 
D.Ciocan: 
-Bună ziua și La mulți ani pe anul acesta! 



-În luna mai a anului trecut am venit cu niște probleme care nu s-au rezolvat 
nici până azi. Vă rog să le notați. Sănătatea nu prea îmi permite să vin des. 

-Monumentul eroilor ar trebui să îl trecem în patrimoniul școlii, să îl curățim, 
să îl vopsim. Cineva a pus o lumânare și a luat foc. 

Dl.Primar: 
-Nu e o soluție să îl trecem în patrimoniul școlii. Noi îl îngrijim. 
Dl.Ciocan: 
-Mă gândeam la altă soluție: copii trebuie să învețe să muncească, pot să facă 

curat și în același timp să învețe istorie. 
-Dl.colonel cerea o listă cu eroii din Urluiasca pentru a face o placă de 

marmură să o pună la biserică. 
Dl.Primar: 
-Este o listă la biserică. 
Dl.Ciocan: 
- Este mică. Trebuie făcută o cerere la Centrul Militar Slatina să ne ajute cu o 

listă mai mare. 
-Școala veche de lângă școala nouă trebuie băgată într-un regim de 

conservare. 
Dl.Primar: 
-Avem depusă documentație pentru demolare. 
Dl.Ciocan: 
-Este greșit pentru că este o clădire de patrimoniu. 
Dl.Primar: 
Are structura de rezistență afectată. Nu mai poate fi folosită. Este un pericol. 
Dl.Ciocan: 
-Este un grup de tineri arhitecți care au renovat clădirile din trei județe. 
La dispensar spatele clădirii nu mai are burlane, apa vine pe beton și sare pe 

pereți care se vor degrada. 
Numele satului Urluiasca a dispărut de vreo 10-15 ani de pe harta județului 

Olt. Nu există nici o hotărâre de Guvern în acest sens. 
Dl.Primar: 
În hotărârea de înființare a comunei este denumirea de Cungrea. 
Dl.Ciocan: 
-Strada Principală ar trebui să se numească strada Urluiasca. 
-Când dați drumul la canalizare? 
Dl.Primar: 
-De la 1 mai începem să racordăm. Am pus anunț și în publicația noastră.  
Dl.Ciocan: 
-Avem niște mese la biserică. 
Dl.Primar: 
-Mâine venim cu băieții acolo și le montăm. 
Dl.Ciocan: 



-Acum două zile s-au împlinit 100 de ani de la unirea Basarbiei cu România. 
Vă citesc 3 strofe dintr-o poezie. 

Dl.Primar: 
-Este normal ca noi să susținem unirea României cu Basarabia, dar în 

contextul în care România este membră a U.E. și a altor tratate este imposibilă 
alipirea cu un alt stat. Nu se mai pot rescrie granițele țării. 

Dl.Ciocan: 
-Granița noastră a fost la Nistru, nu la Prut. 
-Anul acesta se împlinesc 100 de ani de la îmființarea primei grupări a 

partidului țărănesc de către Milan Ionescu Berbecaru în județul Olt. S-a 
întâmplat la 14 octombrie la Urluiasca, 21 noiembrie la Slatina s-au întâlnit și au 
înființat partidul tărănesc în județul Olt. Acesta este motivul pentru care școala 
ar trebui să îi poarte numele. 

-Vă recomand ca atunci când luați decizii importante să consultați și 
persoanele mai în vârstă. 

Dna.Dicu: 
-Noi în centru nu avem numere la case. 
Dl.Primar: 
-Le avem la primărie, ar trebui să vină să le ia de la noi. 
Dl.Pană: 
-Ar trebui urgent datorită timpului frumos să verificăm punțile din comună. 
Dl.administrator: 
-Am dat comandă de blană și până joi se va rezolva. 

 
Dl. Președinte declară închise lucrările ședinței Consiliului Local. 
 
 
 
 Prețedinte ședință,          Secretar de ședință, 
       PANĂ Emanoil            DOBRE Carmen Cristiana                                                                                                                             

 


